
Sankt Knud Lavard skole 

Forældrekredsmøde 17. november 2020 kl. 19. 
 

Bestyrelsesmedlem Birgitte Ørsted ledte mødet og gennemgik Powerpoint præsentationen .  

Stephane Labrosse tog referat.  

 

Bestyrelsen og ledelsen orienterer om skolens økonomiske, driftsmæssige og pædagogiske 

forhold 
o Gennemgang af information fra slides som bestyrelsesformand Kim Ørtved har forberedt  

o Præsentation af den nuværende bestyrelse (slide 3) 

o Indkøb af udstyr (borde, projektorer og PCer til lærerne) har været nødvendigt og en god 

investering for skolen – budget kan sagtens holde til det 

o Lidt ekstra udgifter ifm. COVID-19, men flest langsigtede indkøb 

o Antal pladser til børn i alt: 220 elever. Pt. 200 pladser besat 

Debat om orienteringen i punkt 2. 
o Der blev spurgt til mulighed for at sætte skolepengebeløb op, da vi ligger lavt. Christa forklarede, at 

det kan vi få brug for, hvis det offentlige tilskud falder, som regeringen har varslet. 

Opstilling af kandidater og valg af bestyrelsesmedlem  
o Kirsten Jiang fra 7. kl. genopstiller for 2021 og 2022 – Ingen modkandidater. Valgt … Hurra! 

Valg af suppleant for Kirsten Jiang: 
o Lena Carlberg forælder fra 8. kl. 

Eventuelt. 
o IAB 

 

 

_______________________________ 

Referat underskrevet af mødelederen 

 

 

https://sanktknudlavard.skoleporten.dk/sp/file/4ee62705-d2e3-4f16-888a-792adb9eb584/1%20-2020.pdf
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